
Z á p i s  č. 4/2004 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 11. 8. 2004 v zasedací místnosti 

OÚ (1. patro) 
_________________________________________________________________ 

 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:   p. Halaška, p. Petřík 
Zapisovatel:  p. Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce Ing. František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému 
bodu zvlášť. 
 
ZO jednohlasně schválilo program jednání  (bod 1 – 4 viz. pozvánka). 
 
K bodu 1 
 
Starosta obce předložil členům ZO fakturu na zvýšení neinvestičních nákladů 
na žáky, kterou obec obdržela od Města Slušovice.  Proti loňskému roku je navýšení  
nákladů o 450,- Kč na jednoho žáka. Někteří členové ZO požadovali předložit podrobné  
vyúčtování neinvestičních nákladů od ZŠ Slušovice. Město Slušovice dodatečně vyúčtování 
zašle, jak slíbil ing. Hradecký (starosta Města Slušovice) po dohodě se starostou obce. 
ZO schválilo zvýšení školného s tím, že 5 členů ZO bylo pro a 4 členové ZO se zdrželi 
hlasování.  
 
K bodu 2 
 
Starosta obce předložil členům ZO výpověď z nájmu obecního bytu č. 1, kterou podala 
p. Válková Jarmila (nájemnice), a to k 31. 7. 2004. Informoval je, že byt je ve velmi  
špatném stavu a seznámil je s názorem p. Gazdoše (vedoucí Stavebního úřadu Slušovice),  
který si byt prohlédl. 
Zastupitelé byt ihned prověřili a po obhlídce rozhodli, že rekonstrukce bytu je nutná. 
ZO rozhodlo o následujících opravách: 
                                                - nové odpady + odpady druhého nájemního bytu 
                                                - do každého bytu – samostatný přívod vody 
                                                - nové podlahy 
                                                - nové dveře 
                                                - omítky 
                                                - oprava el. instalace. 
Starosta obce zajistí zpracování projektu, který předloží na příštím zasedání.  
ZO zatím nedořešilo otop bytů, ale navrhlo dvě varianty. 
1) Samostatné topení v každém bytě (pořízení nových kotlů). 
2) Stávající topení – nutná instalace termostatických ventilů. 
 
Starosta obce zajistí konzultaci s projektantem a ZO bude informovat na příštím zasedání. 
 
P. Ulrich doporučil, v rámci regulace nájemného dle současných nových předpisů, uzavřít 
s nájemníky nové smlouvy. 
Připomínka p. Maršálka – kdy vyklidí své věci ze sklepních prostorů p. Válková? 
Starosta odpověděl, že p. Válková má termín do 31. 8. 2004. 



K bodu 3 
   
P. Holík Milan (odborný lesní hospodář obce) seznámil zastupitele se situací v obecních 
lesích a přednesl výsledky hospodaření za rok 2003 a za 1. pololetí roku 2004.  
 
K bodu 4 
   
a) Starosta obce přečetl děkovný dopis od Českého svazu chovatelů Slušovice za sponzorský 
    dar při výstavě drobného zvířectva ve dnech 24. – 25. 7. 2004. 
 
b) Starosta obce seznámil členy ZO se stanoviskem p. Hradilové (restaurátorka) k opravě 
     sochy P.M. Sedmibolestné v kapli na Hrobicích. P. Hradilová je v současné době  
     zaneprázdněna a opravu přislíbila až během podzimu nebo zimy. Zároveň doporučila 
     zrenovovat sochu ve výklenku v kapli nahoře, na kterou má však oprávnění p. František 
     Papež z Velkých Karlovic, jenž dělá bronz. P. Hradilová  by mohla udělat pozlacení, které  
     je sice dražší, ale déle vydrží. Řekla však, že p. Papež se k tomu musí vyjádřit jako první. 
     Zajistí p. Hradilová. 
 
c) ZO jednohlasně schválilo úpravu rozpočtu č. 1 (viz. příloha zápisu). 
 
d) Starosta obce seznámil zastupitele s finanční situací obce k 11. 8. 2004. Zároveň 
     je informoval, kolik finančních prostředků již bylo vyčerpáno na výstavbu hřiště za MŠ. 
     Oznámil jim, že 12. září 2004 bude mše svatá u kaple P. M. Sedmibolestné v Hrobicích. 
     Při této příležitosti by chtěl uskutečnit slavnostní otevření nového hřiště a uspořádat 
     turnaj v nohejbalu. Podrobnosti se upřesní na nejbližším zasedání, které se uskuteční 
     ještě před 12. zářím 2004. 
 
e) Starosta obce seznámil členy ZO s výsledky jednání na Vaku Zlín o prodloužení 
    vodovodního řádu v horní části obce a o případné dotaci. Vak Zlín žádnou dotaci na tyto 
    akce neposkytuje. Obec si musí tyto práce hradit ze svých prostředků. 
    Se zpracováním projektu se starosta obrátil na p. Vyorala (V- Projekt Zlín). Pan Vyoral 
    přislíbil, že až se vrátí z dovolené (konec srpna až začátek září) bude na zmíněném 
    projektu pracovat. 
    S prodloužením vodovodního řádu se počítá v roce 2005.  
 


